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Szanowna Pani 

Anna Gilner 

Dyrektor ZDM Gliwice 

 

Dotyczy: Montażu progów zwalniających lub innych urządzeń uspokojenia ruchu w ciągu ulicy 

Dworskiej. 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

Mieszkańcy dzielnicy Szobiszowice,  w rejonie ulicy Dworskiej zwrócili się do mojej osoby z prośbą  

o przedstawienie problemu związanego z coraz większym natężeniem ruchu samochodowego w ciągu 

ulicy Dworskiej. Kolejne oddawane do użytku inwestycje mieszkaniowe powodują stopniowe 

zwiększanie liczby użytkowników tejże drogi. Powoduje to również negatywne konsekwencje w postaci 

osób jeżdżących dynamicznie, co przy małej ilości miejsc parkingowych stwarza zagrożenie dla stłuczek.  

Warto również nadmienić, iż planowana w ciągu ulicy Dworskiej budowa zespołu złobkowo 

przedszkolnego również przyczyni się do zwiększenia ilości aut oraz liczby pieszych. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1) Czy jest możliwy w ciągu ulicy Dworskiej montaż progów zwalniających lub innych urządzeń 

mających na celu uspokojenie ruchu samochodowego? 

2) Jeśli tak, to w jakim przedziale czasowym? 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 
 

 


